

Vincent Lam/ Martin Zheng at recent TV / web interviews (links provided)

我們的投資總監 **林少陽** 及 基金經理 **鄭智** 近期接受媒體訪問，歡迎登入以下連結重溫：

Our CIO Vincent Lam and Portfolio Manager Martin Zheng were recently interviewed by a number of media. Following are the links for review:

18-3-2022 : <https://youtu.be/dznNj1Hlkik>

富途訪問(下集) (錄影於 3 月 4 日) - 市況動盪，擁有健康的投資心態更形重要！林少陽分享：何時果斷沽貨？別被指數牽著走，選股要看行業前景、賽道及市場結構。

Interview with Futu Securities (part II, recorded on 4th March) – Vincent Lam on when to sell decisively, how to pick stocks based on sector outlook, market depth and composition. More importantly, one should try to maintain a healthy investment attitude.

11-3-2022 : <https://www.youtube.com/watch?v=QPAtCspOHsQ>

富途訪問(上集) (錄影於 3 月 4 日) - 林少陽分析俄烏戰下全球商品、能源局勢。暫可看高一線的股票包括電力供應商及公用事業股。

Interview with Futu Securities (part I, recorded on 4th March) – Vincent Lam on global commodities and energy market situations. Power service providers and utility stocks may be worth a look.

20-1-2022 : <http://news.tvb.com/programmes/goldrush/61e934a1c652e9924390739f>

無綫新聞——林少陽談如何選取收息股

Interview with TVB – Vincent Lam on How to Pick High Dividend-Yield Stocks.

28-12-2021 : <https://finance.now.com/analysis/study.php?topicId=333&newsId=705502&c=>

NowTV 短訪——林少陽談科網股及元宇宙

Interview with nowTV – Vincent Lam on Technology Stocks and Meta Verse

24-11-2021 : https://www.youtube.com/watch?v=eQV_biFChXI

劉羽葳《葳言大意》訪問(下半集) —— 未來 10 年，投資主題圍繞一個“電”字？

Interview with Sun Channel (2 of part 2) – Martin on the next decade-long theme “electricity”

24-11-2021 : <https://youtu.be/BOasveTiXz4>

劉羽葳《葳言大意》訪問(上半集) —— 鄭智談內地樓市冰封，房地產拐點已現，兩大股份值得留意！

Interview with Sun Channel (1 of part 2) – Martin on what major stocks to look at given the frozen property market in China